

TABLE OF CONTENTS 目 录

Bound and Free Phenolics and Its Antioxidant Activity in Grape Pomace
(葡萄皮渣中结合态及游离态酚类物质及其抗氧化活性)

Y. X. JU, T. LIU, Y. ZHOU, K. SUN, C. W. AO..... 65

Comparison Characteristics of Chemical Compositions before and after Blossoming for Harvested Day Lily
(采后黄花菜化学成分在开花前后的变化特性)

B. WANG, D. W. YANG..... 74

Review on the Regulation Function of Human Milk Glycans on Neonatal Gut Microbiota
(母乳糖成分对新生儿肠道微生物的调节作用研究)

Y. Q. HU, Y. XU, L. L. ZHANG, Q. C. LIU, Q. JIN, L. D. SUN, M. LI..... 81

Prenatal Developmental Toxicity Study for a Mushroom Mycelia Complex Drink in Rats
(评估菇类菌丝复合性饮品之大鼠致畸试验)

T.-W. LIN, W.-C. TSAI, H.-L. CHANG, C.-C. CHEN..... 91

Hepatoprotective Effects of *Ganoderma lucidum* on Carbon Tetrachloride-Induced Chronic Liver Disease in Rats
(灵芝对四氯化碳诱导大鼠慢性肝炎之护肝功效评估)

C.-N. CHIU, T.-W. LIN, W.-L. LIN, W.-C. LIN, C.-C. CHEN..... 101

The Quadratic Regression Orthogonal Model Optimization Experiment and Antioxidant Properties of Polyphenols from Olive
(二次正交旋转优化橄榄多酚提取及其抗氧化性研究)

Z. F. SONG, Z. F. ZHOU, F. ZHU, H. Q. ZHAO..... 110

Effect of *Hirsutella sinensis* Mycelium on Non-Specific Immunity in BALB/cByJ Mice
(中华被毛孢菌丝体对 BALB/cByJ 小鼠之非特异性免疫功能探讨)

S.-C. HSU, C. ZHAO, C.-C. CHEN..... 123

Application of Sodium Alginate in the Carrot Seaweed Sausage
(海藻酸钠在胡萝卜海藻香肠中的应用)

S. Q. FAN, X. B. CHEN, Z. Y. DAI, W. S. CHENG, R. R. LIU, X. Q. FA, S. H. XIE..... 131

Effect of Heating on Phytosterol Content in Peanut Oil
(加热对花生油中植物甾醇含量影响研究)

Y. F. MA, Z. X. ZHU, Z. H. LIANG, Y. W. LIANG, J. H. CHEN, Y. F. MA..... 137

Comparative Studies of Three Different Prebiotics on Intestinal Health
(三种不同益生元改善肠道健康作用比较研究)

H. W. HAO, R. MA, S. J. WANG, H. ZHU..... 145